
 

 

Welcome to Worship! 

Sunday 25 August 2024 

 

 

 

   

The Hiraeth of Heaven             Rev Paul Lutton 
 

If you are new and would 

like to find out more, our 

minister would love to chat: 

paul@newtownbreda.org 



ORDER of SERVICE 
 

 

Welcome and Announcements 

Call to Worship 

Introit      I will enter His gates 

Prayers of Adoration and Confession 

Song: IPH 171    How lovely is Your dwelling place 

Children’s Talk     

Song:      My lighthouse 

Children leave for Children’s Church 

Interview slot 

Song: IPH 651 (Offering Song)  These are the days of Elijah 
 
Dedication of Offering 

Readings:  
 Psalm 84, p 521 and 
 John 14, 2-3, p 103 

 
Sermon: The Hiraeth of Heaven 

Anthem 

Prayers of Intercession 

Song: IPH 641    Tell all the world of Jesus 
 
Benediction 

 

Join us for tea and coffee in the church hall after the service.  



 

Bible Readings: 

渴慕耶和華殿宇 

84 可拉後裔的詩，交於伶長。用迦特樂器。 

1 萬軍之耶和華啊，你的居所何等可愛！ 
2 我羨慕渴想耶和華的院宇，我的心腸、我的肉體向永生神呼籲[A]。 
3 萬軍之耶和華，我的王我的神啊，在你祭壇那裡，麻雀為自己找著房屋，燕子為自己找著抱雛之

窩。 
4 如此住在你殿中的，便為有福！他們仍要讚美你。（細拉） 

得力於主者乃為有福 

5 靠你有力量，心中想往錫安大道的，這人便為有福！ 

6 他們經過流淚谷，叫這谷變為泉源之地，並有秋雨之福蓋滿了全谷。 
7 他們行走，力上加力，各人到錫安朝見神。 
8 耶和華萬軍之神啊，求你聽我的禱告！雅各的神啊，求你留心聽！（細拉） 

居主殿宇者承受恩榮 

9 神啊，你是我們的盾牌，求你垂顧觀看你受膏者的面。 

10 在你的院宇住一日，勝似在別處住千日。寧可在我神殿中看門，不願住在惡人的帳篷裡。 
11 因為耶和華神是日頭，是盾牌，要賜下恩惠和榮耀，他未嘗留下一樣好處，不給那些行動正直的

人。 
12 萬軍之耶和華啊，倚靠你的人便為有福！ 

 

安慰門徒的心 

14 「你們心裡不要憂愁，你們信神，也當信我。 2 在我父的家裡有許多住處，若是沒有，我就早已

告訴你們了，我去原是為你們預備地方去。3 我若去為你們預備了地方，就必再來接你們到我那裡

去，我在哪裡，叫你們也在哪裡。  

  

https://www.biblegateway.com/passage/?search=Psalm%2084&version=CUVMPT#fzh-CUVMPT-15225a


ANNOUNCEMENTS 
 

STROLLERS  Thursday 29 August -7.00 p.m.   
CREGAGH GLEN / LISNABREENY. Park at Loughview Drive on the upper side of 
the dual carriageway. We will aim for the Rath at the top, weather permitting.  
GRADE:  steep with many steps: stout footwear required.  
All welcome. Hope you can join us  - last Stroller walk of the Summer season. 
 
CHURCH FÊTE   Saturday 28 September 2024  
The summer is almost over, and we are approaching time for our annual Fête. 
Please can you all consider some donations for our usual stalls: 
 

- Cakes, loaves and traybakes for the ‘Home Fayre’ stall 
- Bric-a-brac  
- Books 
- Toys 
- Christmas themed goods 
- Jewellery, cosmetic sets 
- Small items of furniture 

 
We can’t accept electrical goods, DVDs, CDs or videos. We would also ask for 
clean and label removed glass jars with lids for jam making (please pass these to 
Marj or Heather at the beginning of September). Please leave your donations on 
the stage (with the exception of perishables which should be brought on the 
evening before or morning of the fête).  
 
If you can help in any other way or need help with delivering donations please 
speak to Heather or Austin. 
Thank you. 
 
 
 
 
If you would like to have a notice included in the announcement sheet, please 
email NewtownbredaAnnouncements@outlook.com    
Please try to send your announcements to us by the Thursday prior to the 
Sunday service. 
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